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Zapisnik 7. redne seje odbora VS Komen

ki je potekala 30. 11. 2015.ob 18. uri v kotidku kulturnega doma v Komnu.

Vabljen in prisoten g. Zupnik Peter iernigoj,

Ostali prisotni: Stojan Saksida, Kristina BoZid, Matej Bobid, Mara Glu5id, Mojca Senegadnik

Dnevni red:

1. Ugotovitev sklepdnosti in sprejem predlaganega dnevnega reda.

2. predstavitev prispelih ponudb za sodelovanje na "BoZidnem sejmu 2015", oblikovanje liste

ponudnikov za pridobitev dovoljenj za prodajo na stojnicah (Kristina BoZid)

3. porodilo o sestanku predsednice z DIS lg4l-45 k.o. Komen in predstavnico SKUD "15.

februar" glede sodelovanja pri va5kih prireditvah in uporabe prostorov v Kultumem domu

4. problematika javne razsvetljave okoli cerkve in do pokopali5da ter predlogi zanekatete druge

projekte (g. Peter eernigoj)

5. Razro

1. Ugotovitev sklepinosti in sprejem predlaganega dnevnega reda.

Ad 1. Ugotovljena je bila sklepdnost, dnevni red je bil soglasno sprejet.

2. predstavitev prispelih ponudb za sodelovanje na "BoZiinem sejmu 2015", oblikovanje

iiste ponudnikov za pridobitev dovoljenj za prodajo na stojnicah (Kristina BoZii)



Ad 2. ilanica odbora Kristina BoZid je predstavila seznam ponudnikov, ki se bodo predstavili na

na$em BoZidnem sejmu 26. 12.2015. Do 30. 11. 2015 se je prijavilo 18 stojnidarjev s ponudbo

domadih dobrot, unikatnih izdelkov, nakita in predstavitvami svojega dela. Programptazni:dnega

dogajanja je bil poslan tudi na TIC Stanjel, obdinsko glasilo Burja, objavljen je na FB strani VS

Komen.

Sklep: Semam vseh ponudnikov z vsemi potrebnimi podatki bomo poslali na Obdino, kjer bodo

izdalidovoljenje zaprodajo naprostem zavseponudnike skupaj. Za obve5danje va5danov bodo

izdelani letaki za vsa gospodinj stva.

3. Poroiilo o sestanku predsednice VS Komen z DIS l94l-45 ko. Komen in predstavnico

SfUn "15. februar" glede sodelovanja pri va5kih prireditvah in uporabe prostorov v

Kulturnem domu

Ad 3: Predsednica VS Komen je bila vabljena na sestanek z DIS l94l-45 k.o. Komen, kjer so se

odboru VS Komen zahvalili za vso podporo pri postavitvi pomnika inizrazili Zeljo po tem, da bi

v bodode proslave ob obletnicah izgnanstva (na dan praznika nekdanje krajevne skupnosti

Komen, 15, februarja) organiziral odbor VS. Glede na to, da va5ka skupnost ni pravna oseba in

naloga odbora ni organiziranje takih prireditev, saj so v te namene dru3ffa sama financitanaiz

obdinskega proraduna, je bila predsednici DIS predlagano, da za sodelovanje zaprosi druStvo, ki

dejansko nosi ime po tem prazniku (SfUp 15. februar) ali katerokoli sorodno kulturno

organizacijo ali naj izpelie pramovanie v drugadni obliki.

Odbor VS Komen je vsem pripravljen nuditi podporo v obliki tehnidne opreme, potrebne za

izpeljavo prireditev, obve5danja vaSdanov itd.

predstavnici SKUD 15. februar je bila predstavljena pobuda odbora VS Komen in Zupanova

nedavna obljuba, da se prostor druStva v Kulturnem domu, ki je trenutno izrabljen zgolj kot

skladi5de kostumov in dokumentov, nameni za uporabo va5ke skupnosti, zapisamo odbora in

shranjevanje pisarnijke - radunalni5ke opreme. Uradno pisno stali5de Lupana oz' obdinske uprave

5e pridakujemo.

V odboru smo mnenja, da bi bilo potrebno razmi5ljati o smotmejSi organiziranosti oz.

povezanosti uporabnikov prostorov Kulturnega doma in dvorane, kulturnih druitev in organizacry

ter lastnika Kulturnega doma, Obdino Komen, npr. v javni kulturni zavod, mladinski center ipd'

Ta oblika bi omogodala, da sedaj neprofitna druStva kot del zavoda svoje storitve trZijo navzven v

korist zavoda, omogodala bi, da v zavod za projekte in za samo infrastrukturo in njeno



vzdrtevanje in obnovo (prepotrebno obnovo odra, zaodrja, funkcionalnih prostorov ob dvorani in

pod njo...) prihajajo tudi drZavna sredstua preko javnih razpisov oz. samih dejavnosti zavoda.

Sklep: V nadrtg dlanov odbora je priprava strategije oz.viziie, kako bi Kulturni dom in njegovo

izrabo iz proradunskega stro5ka spremenili v prostor, ki bi se vzdrteval z lastno dejavnostjo in v

obdino prina5al prihodek, hkrati pa omogodal kvalitetnej5e delovanje interesnim skupinam s

podrodj a kulturne ( gl edali5ke, koncertne...) in mladinske dej avnosti.

4. Problematika javne razsvetljave okoli cerkve in do pokopali5ia ter predlogi za nekatere

druge projekte (g. Peter iernigoj)

Ad 4. G. Zupnik je odboru predstavil pobude Zupnijskega sveta, da se ponovno vzpostavi javna

razsvetljava na poti do pokopali5da, potrebna bi bila tudi vsaj minimalna razsvetljava okolice

cerkve Sv. Jurija zanjene obiskovalce, sploh v zimskem dasu. Enako veljazaokolico cerkve pri

Devici Mariji Obr5ljanski. Ker je tazaradiveljavne zakonodaje, ki omejuje porabo elektridne

energije glede na 5t. prebivalcev kraja, Ze nekaj dasa izklopljena, se g. Zupnik strinja s pobudo

dlanov odbora VS, da bi poiskali ponudbe zavardno in ekolo5ko primerno razsvetljavo zLED

sijalkami, ki se napaja s sondno energijo in je hkrati lahko dasovno omejena in opremljena s

senzorji gibanja in tako obdinskega proraduna po vzpostavitvi ne obremenjuje s stalnimi stro5ki.

Tako VS kot tudi Zupmja bi pri projektu lahko sodelovala s sofinanciranjem.

G. Zupnik je predstavil tudi predlog, da bi na Obdino skupaj naslovili pobudo po vzpostavitvi

enosmernega prometa na poti proti pokopali5du oz.l<roLne poti v smeri gasilski dom -

pokopali5de - laiZisde proti Skrbini - Brdo - gasilski dom. Opozoril je na nevarno kriZi5de v

bliZini Zupni5da (cesta z Brda - drZavna cesta - cesta na Voldji grad), kjer prav tako predlaga

enosmerni promet v smeri kriZi5de - Brdo.

Sktep: po pridobitvi ponudb za energijsko vardno razsvetljavo bi tako odbor VS Komen kot tudi

Zupnijski svet na obdinsko upravo poslali predlog za namestitev take razsvetliave na predlagane

lokacije.

Oblikovali bomo tudi dopis s predlogi za varnej5o prometno ureditev obdinskih cest - tako

enosmerne ureditve kot postavitve prometnega nrakaza prepoved ustavljanja in parkiranja pred

gasilskim domom, kjer je pretodnost zaradinepravilno parkiranih vozil omejena'



5. Razno

- predstavljen je projekt prve prireditve v organizacrji VS Komen v sodelovanju s Kosovelovo

knjiZnico Komen, to bo projekcija in razstava fotografij naravnih pojavov in predavanje mladega

avtorja Klemna Bandlja iz Skrbine, 12. 12.2015 v dvorani Kulturnega doma v Komnu.

-Mara Glu5id je podala pobudo, da se na Obdino naslovi pro5nja, da se lastnika biv5e trgovine

"Preskrba" v stavbi Komen 72, pozove na usklajevanje dogovora, da poskrbi za urejenost izloZbe

prostora, ki Ze nekaj let ostaja zapu5dena in zanemarlena. Prav bi bilo, da pri tem tudi Obdina

poda kak5no alternativo.

Seja je bila zakljudena ob 20.30 uri.

Mara Glu5i\tajnica

Moj ca Senegadnik, predsednica

Poslano v vednost:
- obdinski svetnik Boris Budal

- obdinski svetnik JoZe Strnad
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